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 טון -חרוב

 השבועון שנותן את הטון

 ..... אז מה היה לנו

בישיבה נפגשנו עם סרג'יו יו"ר הנהלת חינוך ועם  .השבוע התקיימה ישיבת ועד אג"מ – ועד אג"מ •
הדרמטיים שעברה מערכת על השינויים  ,דיקלה רכזת הגיל הרך ושמענו מהם על מערכת החינוך

על כך שהם עומדים בתקציב והשנה תיגמר עם , על הגידול המרגש בגיל הרך, החינוך החברתי
החלטות בהמשך שמענו מעידית בן שך על המתווה המוצע לקידום  !כל הכבוד, תקציב מאוזן

ועד ההנהלה אישר את המתווה ואת תפקידה של עידית כרכזת  ,בנושא הצמיחה הדמוגרפית
אליעזרוב את חוה ועד ההנהלה ד בחר עו .בהמשך( תפקידי ועדת קליטהצמיחה דמוגרפית )פירוט 

אינטרנט בנושא הקמת אתר  ,כמהאחת מתוך  ,הצעת מחיר האושרו כרכזת התרבות של היישוב
 .וניתנה לצוות המטפל אישור יציאה לדרךלקיבוץ 

ישנם תושבים אשר משום מה לא מעבירים את תשלומי הקהילה ואת תשלומי החינוך  –חובות  •
חוסר כספים מצב של אלא במועדים אשר נוחים להם, דבר היוצר בעיות בתזרים ו כל חודש

בזמן שנוח  מיםת ותשלווהעובדים והספקים לא מסכימים לקבל משכור ולצערנ .בחשבון הבנק
ועד ההנהלה הסמיך את נעה לטפל  ב זאת נוצרת בעיה אמיתית....קלתושבים אלו לשלם וע

ולא יאוחר  במקרים אלו ופונה לכל התושבים להסדיר את התשלומים הקבועים בהקדם המיידי
  .דצמברמסוף 

ביום  בשל סיבות אישיות.... ד"ר פוליצר סיים היום ,מתסכלמאד המצב במרפאה שלנו  –  מרפאה •
ראשון יגיע רופא חדש ששמו ד"ר פיראס אשר מגיע ממג'דל שמס. שוחחתי ארוכות עם ד"ר עופרן 
אחראית על כוחות הרפואה בקופת חולים והיא שיתפה אותי במצוקת הרופאים באיזור שלנו. 

בני יהודה( ששם יהיו רופאים כל השבוע והם יתנו של מרפאה מרכזית )הגישה היום בקופ"ח היא 
פעמיים בשבוע, כרגע בגלל הקטנה נוכחות הרופא במרפאה אמצעות שירותים לישובים הקטנים ב

שהרופא מגיע מרחוק היא לא מצליחה לסדר שהוא יהיה פעמיים בשבוע ולכן הוא יהיה ביום 
שני וא נמצא בבני יהודה בימים גם ביום רביעי. הראשון שלוש שעות כשהשאיפה שהוא יהיה 

 לא נשפוךרביעי ושישי וגם שם הוא ייתן לנו שירות. היא ביקשה ואני מצטרפת לבקשתה שאנא 
נקבל אותו בסבר פנים יפות משירותי הרופאים על הרופא הזה ו נואת כל התיסכול המוצדק שיש ל

המתגורר באיזור היא בנוסף אם מישהו מכיר רופא טוב  לעבוד אצלנו....להמשיך כדי שירצה 
 הציע לו להשתלב במערכת שלהם.תמיד תשמח ל

בעקבות האדם הקדמון ומסלול  דמסלול אח ,ביום הבחירות טיילנו בשני מסלולים – טיול בחירות •
בתחילת הטיול ובסופו אכלנו  .עת העתיקה והחדשהבבגליל העליון  בעקבות ההתיישבותשני 

החמין  מפויקה... ת האכילהיזכיתי לחווי)פעם ראשונה ש ארוחות במשותף והיה ממש כיף
. הרבה תודות לדגנית שאנו מתכננים ישתתפו יותר אנשים טיולים הבאיםב. נקווה שהמודרני...( 

ועד המלקחיים להוצאת  מארגון המסלולים ....המופלאה שארגנה את הטיול ולא שכחה דבר
  הפיתות מהטאבון...

שהתקיימה ביום חמישי שעבר העבירה את אישור תיקון התקנון לאסיפה   - אסיפת אגש"ח •
כל חברי  ,ואישרה את ההחלטה שהוצעה בנושא מיסוי 18-21.11 -שתתקיים בשבוע בין הנדחית 

 .15.11 -הקיבוץ מתבקשים להחזיר את המסמכים החתומים לרותי עד ה
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התקיימה פגישה מתסכלת עם מנכ"ל המועצה שם הובהר לי בחיוך  – פגישה עם מנכ"ל המועצה •
לא בשיפוץ מעונות, לא בנראות הרחבה, לא ...."עדיפויים"ובסבר פנים יפות שאנחנו פשוט לא 

 על המצוק והמתריעה ממוקשים שאינם, , לא בסילוק הגדר המגוחכת שהוצבה בממ"דים למעונות
מחכה לנו מאבק בקיצור ר ואם הם יסופקו לרמת הגולן, אולי נזכה למגורונים כאשולא בכלום....

מה שהציל את  .לכפר מעשייםיותר  ויהי והמערכת שיקים  לא פשוט ונקווה שראש המועצה הבא
שם היו תשובות יותר ענייניות )מזל שאפשר לבכות  ,מצב הרוח הוא ביקור במחלקות השונות

 .בחדר של מני....(
בכל זאת לקבל בביקור במועצה הוא שהמועצה מפנה מכשירים  שהצלחתימידע מעניין  –מיחזור  •

קשר כל שנדרש לעשות הוא להת ,יו"ב מהביתכטלויזיה גדולה ו ,כמו מקרר ישן, מכונת כביסה
 .ויבואו לאסוף מהבית 3254למוקד *

אנא רישמו  ,לצעירים המתעניינים במגורים במקוםיתקיים מפגש  24.11ביום  - מפגש צעירים •
 ביומנים.

הופץ במייל  ,סוף סוף מתחילים לסלול את הכביש בשכונת מצוק צפון – כביש בשכונת המצוק •
סלילת הכביש. מתנצלים אנא השתדלו לעקוב אחר המועדים וסייעו לסיום מהיר של  ,לוח זמנים

 על אי הנוחות הזמנית.
שאושרו בועד אג"מ וועד  צוות הקליטהתפקידי מצורף פירוט בשל חשיבות העניין  – צוות קליטה  •

 : אגש"ח

 איקלום –היכרות  –צעירים צוות הקליטה יעסוק בשלושה שלבים בתהליך 

בנים של חברי אג"מ ואגש"ח שגדלו בכפר חרוב, שימור וחיזוק  -+18מ  דור ההמשך –צעירים 
תתמקד בשמירה הפעילות  - עין לקליטהרהקשר עם הבנים על מנת לבנות קבוצה צעירה שתהווה ג

ות ל"בית" ופעילות מקדמת קליטה למשפחות צעירות שכבר חושבות על כעל קשר ותחושת שיי
 הקמת בית.

במטרה להכיר לנקלטים את הישוב ואורחות חייו, להכיר לקהילה את הנקלטים. בחינת  –היכרות 
התאמה חברתית והמלצה לוועדות הקבלה. נציגות מטעם הישוב בוועדת קבלה אזורית. לווי 

 המועמדים עד מעמד הקבלה לחברות.

מקבלה לחברות עד המעבר למגורים בכפר חרוב, ליווי ושילוב  –"אקלום מרחוק"  –אקלום 
 .רבמערכות החיים בישוב אחרי המעב

בגיוס הצוות על מנת לתת מענה למשפחות הנמצאות בתהליך ולאלה שיצטרפו  אנו רואים דחיפות
 בהמשך, חברים משתי האגודות מוזמנים להצטרף ולקחת חלק במשימה חשובה זו.

הנהלת הנוי נפגשה עם עמרי ספקטור ועם ענבל ודנה בהצעת חברי "נעים בחורש"  – הנהלת נוי •
כמה הערות וניתנה ברכת  נשמעו ,תקיים דיון מעמיק בהצעהה .לשיפור הנראות בשכונת החורש

 ....ראה לגמרי אחרתיהדרך. התכנית תובא לאישור ועד האג"מ ונקווה שעוד כמה חודשים הכל י
 ....(שהתהליך יהיה בשלבים  )כמובן שצריך לקחת בחשבון

 
 ותודות ברכות •

 
 .רכזת התרבות החדשה – לחוה אליעזרוב 

 על ארבע שנים של תרבות מדהימה.  –תודות ליוסי אגם        

 .למעבר לבית החדש –א בן עזרגל וחן ברכות למשפחת       

 משפחת בן עזרא. שפינתה ביתואקנין אשר יתגוררו באורן אורלי וברוכים הבאים למשפחת       

  

 שבת שמחה                                                 
 נעה.         


